



BRONTE CAMPBELL



Represents Australian Federation

Strokes Freestyle

| | | | | | |
|----------|---|--|---|--|---|
| Olympics | 1 | | | | |
| Worlds | 3 | | 1 | | 1 |
| Europe | - | | | | |



Nous avons le plaisir de vous informer que le XXXV^{ème} Meeting International de Natation de Monte Carlo aura lieu les 10 et 11 juin 2017 au Centre Nautique Prince Albert II - Stade Louis II.

- Connue avec sa soeur, Cate, en tant que nageuses les plus rapides en 50m nage libre, **Bronte Campbell**, est une grande spécialiste du relais nage libre. Elles furent les premières soeurs australiennes à concourir aux **Jeux Olympiques** de Londres.
- 4 ans après, aux JO de Rio, les soeurs Campbell remportent l'or ensemble en 4x100m relais. Elles deviennent alors la **première famille** de l'histoire de la natation à monter ensemble sur le podium.
- Bronte s'illustre aussi aux **Championnats du Monde** de Kazan où elle devient championne du monde du 50m et 100m nage libre; épreuves où elle sera également finaliste à Rio.
- A seulement 22 ans, Bronte est l'une des chances de médailles pour l'Australie aux futurs Championnats du Monde à Budapest.



We are pleased to inform you that the XXXVth International Swimming Meeting of Monte Carlo will take place on the 10th and 11th June 2017.

- Known with her sister, Cate, as the fastest swimmers in the 50m freestyle, **Bronte Campbell** is a freestyle relay specialist. With her sister, they were the first Australian sisters to compete at the **Olympic Games** of London.
- 4 years later, at the OG of Rio, the Campbell sisters won gold together in the 4x100m relay. They became the **first family** in the swimming history to be together on a podium.
- Bronte wins fame at the **World Championships** in Kazan where she became world champion of the 50m and 100m freestyle; events in which she will be finalist in Rio.
- At only 22 years, Bronte is a hope for Australia to win medals at the next World Championships in Budapest.

Contact :
Federation Monegasque de
Natation

fedmonat@monaco.mc
+377 92 05 40 59
www.montecarlo-swimming.org
www.marenostrumswimming.com

> Date du Meeting : 10 et 11 juin 2017

> Lieu : Stade Louis II, Monaco